
 

Český rybářský svaz, z.s.                           
místní organizace Žehuň 
IČO: 47528630 
Žehuň 136  PSČ: 289 05 
 

 

Č.j.: 12/2023 

Zápis z výborové schůze MO ČRS Žehuň  

konané 03.11.2023 v Dobšicích od 18:00  

Přítomni: Ing. Ondřej Jedlička, Ing. František Malý, Mgr. Oldřich Novotný, Jakub Syrový, Pavel Bořek, 
Luboš Vondráček 

Omluveni: Pavel Bohatý 

Hosté: Jan Psota, Petr Krause 

 

Program:  

1) Zahájení schůze (Ing. Jedlička - předseda)  

2) Zpráva předsedy (Ing. Jedlička)  

3) Zpráva hospodáře (Psota)  

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

5) Diskuse    

 

1. Zahájení schůze (předseda Ing. Jedlička)  

- Jednání výborové schůze zahájil předseda MO ČRS Žehuň, přivítal přítomné členy výboru i hosty a 
seznámil je s programem a plánovaným průběhem výborové schůze. K programu nebyly žádné 
připomínky a byl jednomyslně schválen. Schůzi nadále řídil. 

2. Zpráva předsedy – informoval o obsahu došlé pošty, připomněl a provedl kontrolu zápisu a usnesení 
z minulé chůze 

 



- informoval o realizaci el. přípojky u Boudy v Sánech, na základě našeho požadavku na připojení. Nyní 
firma Souček bude realizovat výstavbu  el. rozvaděče, kde bude umístěn elektroměr vedený na MO 
Žehuň 

- informoval o přípravě rozpočtu na rok 2024. Požádal hospodáře a pokladníka o přípravu podkladů do 
příštího jednání výboru, kde bude návrh rozpočtu na rok 2024 projednán a po případných změnách 
následně schválen 

- vedla se mezi členy výboru diskuse ve věci termínů výdejů povolenek, neboť s přechodem na RIS se 
výrazně prodlouží doba pro vydání povolenky z důvodu sběru údajů člena a doplnění do RIS. Ing. Malý 
navrhly vydávat v roce 2024 povolenky a členské známky u sále Dobšického šenku v obci Dobšice. 
Členové výboru s tímto návrhem souhlasili a nyní proběhne rezervace sálu a následně bude seznam 
termínů zveřejněn. 

- předseda seznámil členy výboru s informací, že byl rozeslán informační dopis pro členy MO Žehuň 
s prosbou o zaslání scanu rybářského lístku a scanu členské legitimace. Oslovení členů o zaslání údajů 
jsme přikročili z důvodu přechodu na RIS, kde bude evidováno více údajů o členské základně než 
doposud. V současné době máme zaslány data od cca 15 členů. 

- do programu RIS jsme již od Rady ČRS obdrželi přístupové údaje do ostré verze RIS, kde již máme pře 
migrovanou členskou základnu a nyní musíme doplnit další, které RIS vyžaduje 

- informoval o přípravě žádostí na obecní úřady o příspěvek na zarybnění – žádosti budou odeslány na 
okolní obce, kde má MO Žehuň nejvíce členů 

 

3. Zpráva hospodáře (Psota)  

- informoval o stavu rybníků a přípravě na zimní období 

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

– informoval o stavu pokladny a účtu a navýšení na spořícím účtu 

5 Diskuse  

p. Mgr. Novotný – informoval o plánovaném úklidu a zazimování ,,Ostrůvku Malého Dobše“ odvoz 
pramice, zakrytí sochy štiky, atd. 

Příští schůze výboru MO Žehuň se bude konat dne 01.12.2023 v Dobšicích od 18:00. 

 

Ing. Ondřej Jedlička v.r.                                                                      Pavel Bořek v.r. 

   předseda MO                                                                                            jednatel MO   


